

GENEPAL AGREEMENT      ACCORD GENERAL SUR  
ON TARIFFS AND      LES TARIFS DOUANIERS  
TRADE                  ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/3346  
13 February 1970  
Limited Distribution

WORKING PARTY ON THE ACCESSION  
OF THE UNITED ARAB REPUBLIC

Note by the Chairman of the Working Party

The Government of the United Arab Republic is anxious to submit, as soon as possible, its final list of concessions to the CONTRACTING PARTIES.

I am instructed by the Working Party to report that the Working Party has proceeded on the assumption that only those contracting parties who indicated, during the period of the Kennedy Round, their intention to enter into tariff negotiations with the United Arab Republic need to be consulted on the formal conclusion of these negotiations.

GROUPE DE TRAVAIL DE L'ACCESSION  
DE LA REPUBLIQUE ARABE UNIE

Note du Président du Groupe de travail

Le gouvernement de la République arabe unie désire présenter aussitôt que possible aux PARTIES CONTRACTANTES sa liste finale de concessions.

Le Groupe de travail m'a chargé de signaler qu'il s'est fondé sur l'hypothèse que seules les parties contractantes qui ont fait connaître, pendant les Négociations Kennedy, leur intention d'engager des négociations tarifaires avec la République arabe unie doivent être consultées au sujet de la conclusion officielle de ces négociations.